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Un primer any poc productiu per a Sóller

Pareix que era ahir quan escoltàvem al Batle Simarro prometent governar amb
talant, transparència i diàleg... i ja fa un any, d’aquell Ple d’investidura, i un any que
tastam dia rere dia el cinisme d’aquelles paraules. Perquè no ens enganem:
Simarro (que als regidors de Més ens ha girat la cara i ens ha retirat la paraula
durant un Ple per haver denunciat la contractació de la seva filla) és “perro viejo” i
ja sabia ell que no tenia cap intenció ni una de donar compliment a les seves
paraules. Ben igual que les seves promeses electorals, tot acabarà sent paper
banyat.

Aquest ha estat un any molt poc productiu per al nostre municipi, perquè l’equip
de govern, el pacte de dretes, no ha tirat endavant ni una sola proposta de calat.
Bé, una sí: la pujada desorbitada de dedicacions exclusives (el màxim permès per
llei) i la pujada de sous i dietes. Tot mos costa als sollerics i solleriques 100.000 €
més cada any. Bastant car si tenim en compte que són 9 regidors i només vàrem
veure durant les primeres setmanes una karcher hiperactiva que ja no sabem a on
deu ser. Perquè pagam 300.000 € de sous, però tenim els mateixos aparcaments i
la mateixa brutor que abans.

A banda d’això, el Batle i el seu equip tenen el mèrit, en un sol any, d’haver aturat
el Centre de Dia de s’Escorxador; haver paralitzat el projecte de la Defensora; haver
abandonat la digitalització del setmanari Sóller; haver duit més cotxes al centre,
arraconant els vianants; haver agafat més càrrecs de confiança (i sort que feren
anques enrere amb els famosos assessors!); haver contractat familiars; haver
reactivat la polèmica del monument feixista dels Caiguts; haver esborrat un grafit
perquè expressava una idea que no els agradava…i perquè va arribar el
coronavirus, que si no, no sabem a on haurien arribat.

Des de Més per Sóller estam convençuts que la crisi de la Covid19 està donant
l’excusa perfecta a PP-Cs-Pi per justificar la seva inactivitat. El confinament de 4
setmanes servirà per explicar que en tot un any no han fet res. I ens voldran fer
creure que vessen solidaritat perquè han creat un menjador social al qual aporten
voluntàriament no sabem ben bé què.
Això sí, mesures efectives per rebaixar la pressió fiscal o obrir línies d’ajuts a
negocis locals i particulars, CAP NI UNA.

Les persones que formam Més per Sóller ens vàrem comprometre fa un any a
fiscalitzar de forma constant i minuciosa la tasca de l’equip de govern. Creim que
ho estam fent i prova d’això és que la nostra tasca els incomoda i els treu de
polleguera, perquè parlam clar i sense pèls a la llengua.

Aquesta memòria és una de les eines per mostrar-vos la feina que hem fet en
aquest primer any de legislatura. Una feina no sempre agraïda, però que
seguirem fent, malgrat totes les traves que l’equip de govern mos vulgui posar.



1. Propostes polítiques de Més per Sóller

Les accions propositives que desenvolupam des de Més per Sóller es canalitzen a
través dos tipus d’iniciatives:

a) Mocions duites a Ple. Són propostes concretes que no podem executar
des de l’oposició i les duem a Plenari, perquè es debatin i es votin. Si
s’aproven, l’equip de govern té l’obligació de dur-les a terme.
b) Propostes generals. Que treballam i explicam a través de la premsa i xxss.

1.1. Mocions

En els 5 plens ordinaris d’aquesta legislatura hem presentat aquestes mocions:

Ple Moció A favor En contra Resultat

Novembre
2019

Instar al Govern d’Espanya a
garantir la universalitat del
descompte del transport aeri i
marítim del 75% per als
residents a les Illes Balears i a la
resta de territoris fora de la
península.

PP, MÉS,
PSOE, UP,

CS, PI
- APROVADA

Instar a la Conselleria
d’Educació perquè denegui el
permís a VOX per visitar els
centres educatius de les Illes
Balears.

MÉS, PSOE,
UP PP, CS, PI REBUTJADA

Març 2020

De suport a les dones i d’impuls
a la igualtat.

RETIRADA per haver-se aprovat just
abans una moció amb el mateix
contingut presentada pel PSOE.

Donar suport al sector agrari en
les mobilitzacions i les seves
legítimes reivindicacions.

MÉS, PSOE,
UP PP, CS, PI REBUTJADA

Maig 2020

Reduir, a causa de la crisi
COVID, la despesa municipal de
sous, dietes de tots els regidors
i assignacions als grups polítics.

MÉS, PSOE,
UP PP, CS, PI REBUTJADA

Dedicar un dia als infants de
Sóller i crear el Consell dels
Infants.

PP, MÉS,
PSOE, UP,

CS, PI
- APROVADA

Prioritzar els vianants en la
redistribució dels espais públics
en les diferents fases de
desescalada i en la nova
normalitat.*

MÉS, PSOE,
UP PP, CS, PI REBUTJADA



* Per primera vegada, a instància de Més, s’ha duit a Ple una moció conjunta amb
els tres partits de l’oposició. És una línia de coordinació que volem potenciar a
partir d’ara.

1.2. Propostes generals

Quant a les iniciatives que hem reivindicat a través de canals informals, com els
mitjans de comunicació, xarxes socials, reunions ciutadanes i espais no formals
amb els regidors de l’equip de govern:

JULIOL 2019
- Reclamam que es faci públic l’acord de Govern entre PP i Cs.
- Demanam amb tota l’oposició (MÉS, PSOE, UP i El PI) que els Plens

ordinaris es mantenguin a les 20h.
- Sol·licitam de forma conjunta plena representació de l’oposició al Consell

d’Administració de Sóller2010.
- Demanam poder tenir suplents a les Comissions Informatives per garantir

sempre la nostra representació i aportacions.
- Exercim pressió per evitar la contractació d’assessors per part del PP i Cs.
- Demanam que els regidors rebem amb temps i forma els expedients que

van als Plens extraordinaris, per poder assegurar la tasca de control.
- Rebutjam públicament les dedicacions exclusives, tant pel número com

per l’assignació salarial.
- Davant la reforma circulatòria del PP-Cs, defensam la mobilitat sostenible i

un centre de Sóller per als vianants.
- Ens reunim amb el Conseller de Medi Ambient del Govern per conèixer

l’estat dels projectes que afecten al nostre municipi i reclamar la seva
urgència.

AGOST 2019
- Arrel de l’aparició de cartells únicament en castellà, defensam la

normalització lingüística en la cartelleria municipal.
- A causa de la col·locació d’una escultura de ferro a la rotonda de Cetre,

defensam la ubicació del taronger viu i pressionam perquè no es
transplanti.

SETEMBRE 2019
- Ens oposam a l’aplicació d’ORA en terrenys ubicats en sòl rústic i a la

pujada de les tarifes. Demanam formalment que es retirin les dues
iniciatives.

- Sol·licitam més Comissions Informatives per poder seguir la feina de l’equip
de govern.

- Expressam el nostre malestar per l’opacitat de Sóller2010 i sol·licitam
formalment que es convoquin més Consells d’Administració.



OCTUBRE 2019
- Ens adherim a les queixes de la ciutadania i sol·licitam formalment més

control a la carretera Ma10 (del Puig Major).
- Demanam que es reprenguin els projectes de millora dels centres

educatius.

NOVEMBRE 2019
- Reclamam a la Conselleria de Medi ambient que reaccioni davant del

vessament de la depuradora.
- Rebutjam la pujada de sous de l’equip de govern i lamentam que es gasti

més del que hi ha a les partides.
- Exposam que les reunions de barriada s’han de convocar amb més temps i

més espaiades per facilitar la participació de la gent.

DESEMBRE 2019
- Mostram la nostra oposició frontal a l’eliminació de les 10 places

concertades a Bell Entorn, fet que genera gran malestar entre l’equip de
govern.

- Presentam un balanç exhaustiu de l’any 2019.

GENER 2020
- Rebutjam el canvi en els Estatuts de Sóller2010, que es fa sense convocar el

Consell d’Administració.
- Rebutjam frontalment la contractació de la filla del Batle a Sóller2010,

després d’haver examinat la documentació pertinent.
- Demanam la dimissió del regidor Joan Ruiz, per la manca de transparència

en la seva gestió.
- Denunciam que les obres del Defensora estan paralitzades, sense data de

represa.

FEBRER 2020
- Mostram el nostre escepticisme a la incorporació del Pi a l’equip de Govern

i qüestionam que s’hagi negociat a canvi d’una nova dedicació exclusiva.
- Ens reunim amb l’equip territorial de Més per Mallorca per traslladar les

necessitats del nostre municipi en relació a les àrees que es gestionen al
Consell i al Govern.

- Expressam la nostra preocupació davant la paralització dels projectes
culturals (Defensora, Arxiu Municipal, Biblioteca Guillem Colom, Escola de
Música i Museus).

MARÇ 2020
- Votam en contra de l’aprovació inicial dels pressupostos municipals, perquè

els consideram irreals i poc socials. No tenen en compte la continuïtat de
projectes molt importants per al nostre poble, com el Centre de Dia, el
Defensora o els parcs infantils.



- Amb l’inici de la Crisi COVID, aturam la tasca d’oposició i ens posam a
disposició de l’equip de govern.

- Davant la inexistència d’espais d’informació o coordinació política en una
situació de tanta gravetat, demanam cada setmana que l’equip de govern
actui d’una forma més transparent i participativa.

- Davant les notícies que l’equip de govern vol aplicar un ERTO als
treballadors de Sóller2010, els tres partits de l’oposició mostram el nostre
rebuig i exigim al Batle que rectifiqui.

ABRIL 2020
- Presentam un primer paquet amb 10 mesures socials i econòmiques que

l’equip de govern podria aplicar per a la gent de Sóller.
- Reclamam una vegada més que l’equip de govern faci polítiques

participades, no només amb l’oposició, sinó amb els agents econòmics i
socials del municipi.

- Seguim proposant mesures aplicables a la realitat sollerica, per fer més fàcil
superar la crisi de la Covid.

- Difonem les informacions sobre ajudes i convocatòries del Consell i el
Govern en el marc de la crisi Covid.

- Després de 51 dies, se celebra per primera vegada una reunió informativa
perquè els portaveus de l’oposició puguem resoldre dubtes i sol·licitar
informació.

MAIG 2020
- Seguim insistint en la manca de mesures econòmiques i fiscals per a la

gent de Sóller. Ho fem en premsa, a xarxes i també a les comissions
informatives i juntes de portaveus.

- Demanam que no es facin projectes en paral·lel i que serveis socials lideri i
coordini tota l’ajuda social municipal. Qüestionam el projecte del menjador
social perquè no va alineat amb els criteris tècnics i l’equip de govern no
proporciona informació sobre el seu funcionament i finançament.

- Celebram el Ple ordinari del mes de maig, a on tornam a demanar mesures
efectives per a la gent del nostre municipi.

- Reclamam la importància del sector cultural i demanam mesures
específiques per a la seva recuperació.

- Sol·licitam formalment una comissió informativa per saber en quin estat es
troba el projecte de l’Escola de Música, després de les notícies aparegudes
en premsa.

- Demanam formalment que el regidor d’urbanisme ens informi dels criteris
per a l’ampliació de terrasses dels bars i restaurants. Ens preocupa que
llevin espai als vianants.

JUNY 2020
- Continuam reclamant mesures econòmiques i fiscals per a les persones del

nostre municipi. Encara no s’ha aplicat ni una sola mesura efectiva.



- Mostram el nostre més absolut rebuig a la notícia de la recol·locació de la
Creu al monument feixista dels Caiguts.

- Demanam explicacions sobre la no-recollida del paper i cartró al carrer de
Sa Lluna, que recull Sóller2010 i es tira amb el rebuig.



2. Control a l’equip de govern

A banda de les accions propositives i les reaccions a la feina de l’equip de govern,
els partits de l’oposició tenim la funció d’exercir la tasca de control i fiscalització de
les polítiques del pacte PP-Cs-Pi.
Aquest treball es desenvolupa en els espais i canals formals, això vol dir les
Comissions Informatives Permanents (CIP), les sessions de Ple (ordinàries o
extraordinàries), el Consell d’Administració de Sóller2010 i sol·licitant informació a
través del registre oficial de l’Ajuntament.

2.1. Comissions Informatives

Les CIP són les reunions formals, amb acta, a on els regidors donen compte de la
seva tasca i de les propostes que volen tirar endavant. I és també a on els regidors
de l’oposició podem fer propostes abans que es materialitzin les accions de
l’equip de govern. Hi assisteix un regidor de cada partit polític.
Des de Més per Sóller hem assistit a totes les comissions que s’han convocat
excepte a 2. A banda de la sessió constituent, que no té contingut polític ja que
només serveix per designar els membres que en formen part, en el darrer any
hem assistit a:

CIP Nº Mitjana de
periodicitat

Governació i Vicepresidència 7 Bimensual

Activitats, Obres, Urbanisme i Contractació 10 Mensual

Especial de Comptes i Hisenda 5 Bimensual

Presidència i Festes 1 Anual

Desenvolupament Local i Sanitat 1 Anual

Béns i Serveis i Medi Ambient 0 -

Promoció Econòmica, Turisme, Agricultura,
Ramaderia i Pesca

2
Semestral

Educació 3 Quadrimestral

Cultura i Esports 2 Semestral

2.2 Sessions plenàries

Quant als Plens, es tracta de l’espai de debat polític amb la totalitat dels regidors i
regidores (17) i de l’òrgan que representa més fidelment la sobirania del nostre



municipi. La periodicitat dels plens ordinaris, el seu horari i els temes que en són
competència estan regulats per llei.
En aquest primer any de legislatura s’han celebrat 5 plens ordinaris i 6 plens
extraordinaris.

A banda de les votacions dels punts que presenta l’equip de govern, en els plens
ordinaris l’oposició pot presentar mocions (explicades en el primer punt de la
memòria) i pot fer preguntes als regidors que governen.
En aquest sentit, des de Més per Sóller hem demanat sobre els següents temes
(podeu trobar les actes completes al Portal de Transparència del web de
l’Ajuntament de Sóller):

Preguntes realitzades al Ple Ordinari del 3/09/19

● Demanam que es visibilitzi i s’especifiqui dins l’organigrama qui serà la
persona responsable d’igualtat i LGTBI.

● Ens interessam pel tema dels reductors de velocitat emmagatzemaments,
recordam que es varen adquirir arran dels projectes aprovats en els
pressupostos participatius. Es donarà compliment al resultat del procés
participatiu realitzat en l’anterior legislatura?

● Sol·licitam que es convoquin comissions informatives a àrees importants
que encara no s’han reunit malgrat fa dos mesos que s’ha iniciat la
legislatura.

Preguntes realitzades al Ple Ordinari del 5/11/19

● Atès que el regidor de Medi Ambient no ha convocat cap comissió
informativa, demanam quines mesures pretén adoptar l’Ajuntament per
avançar en la lluita contra el canvi climàtic.

● Sol·licitam informació sobre la problemàtica de les faroles amb l’empresa
Elecnor.

Preguntes formulades al Ple Ordinari del 7/01/20

● Reclamam informació sobre les 10 places municipals de la residència Bell
Entorn, arrel de la notícia publicada en premsa que afirma que es troben
en risc de desaparèixer.

● Demanam en quin estat es troba el projecte del Centre de Dia, iniciat a
l’anterior legislatura.

Preguntes formulades al Ple Ordinari del 10/03/20

● Arrel de la petició d’alguns ciutadans, demanem informació sobre la
problemàtica del Carrer Nou (mobilitat dels vehicles, velocitat).

● Demanam sobre la contractació de personal a Sóller 2010 per tramitar les
multes. Volem saber si ja ha començat a treballar la persona contractada.



● Ens interessam per les deficiències que es trobaren a les instal·lacions del
local de Protecció Civil i demanam si ja han estat solucionades.

● Interprel·lam al regidor Jaume Bestard, nou responsable d’urbanisme, per
saber si complirà amb el compromís de concedir les llicències d’obra major
en un termini màxim de tres mesos.

● Demanam si s’ha iniciat la prova pilot sobre l’ús de la platja per part de les
mascotes. Exposam, amb preocupació, que circula un vídeo on es veuen
persones muntant a cavall a la platja.

● Realitzam un prec al regidor Joan Ruiz, perquè insisteixi a Ports IB en la
solució del tema del varador.

2.3. Consell d’Administració de Sóller2010

Pel que fa a les sessions del Consell d’Administració de Sóller 2010, i com hem
manifestat múltiples vegades, lamentam que la transparència d’aquest òrgan
col·legiat hagi caigut en picat en aquest darrer any.
Després d’haver aconseguit que tots els partits de l’oposició hi fóssim
representats, l’equip de govern va començar la dinàmica de prendre les decisions
a porta tancada i de dur al CA els assumptes ordinaris de tràmit, sense informar
dels temes rellevants. Per aquest motiu, des de Més per Sóller vàrem emetre
queixes formals, reinvindicant més transparència per part de PP-Cs i, en no
obtenir cap tipus de resposta, vàrem anunciar públicament que deixàvem
d’assistir a les sessions fins que l’equip de govern no recapacitàs.

A banda del contingut de les convocatòries, hem de dir que s’ha passat d’una
periodicitat quinzenal a l’anterior legislatura a una periodicitat trimestral en
aquest primer any. Un fet molt greu si es té en compte que l’empresa pública
gestiona un paquet important de recursos municipals.

2.4. Instàncies

Nº DATA TEMA RESPOSTA

1 19/06/19
Expedient relatiu a la retirada de la barca
abandonada a la Platja del Través.

No

2 25/06/19
Informe sobre la sembra d’arbres a la primera línia
del Port de Sóller (catenària del tramvia).

No

3 25/06/19 Període de concessió de les llicències d’obra major. No

*4 2/07/19
La incorporació de suplents a la composició oficial de
les Comissions Informatives Permanents.

No, tot i que la
incorporació es
va fer de facto.

*5 2/07/19
Representació de l’oposició en la seva totalitat (4
vocalies) en el Consell d’Administració de Sóller 2010.

No, tot i que la
incorporació es
va fer de facto

*6 2/07/19
Instam a l’equip de govern (PP-Cs) a celebrar els
plens ordinaris a les 20h, en contra de la proposta
municipal que vol realitzar-los a les 10h.

No, tot i que
l’horari es va
mantenir de

facto



7 9/07/19
Compliment de l’acord de la creació de la Reserva
Marina a la Serra de Tramuntana.

No

8 18/07/19

Sol·licitam a l’Ajuntament que s'adhereixi a la
campanya "Platges netes" impulsada des del Govern
Balear, a fi de que a les zones de bany del port es
generin espais públics sense fum, on es recomani no
fumar. Que estiguin disponibles a les platges
cendrers i contenidors de recollida selectiva (de
paper, vidre i envasos), perquè la gent en pugui fer
ús i no es barregin els fems.

No

*9 13/08/19

Convocatòria d'un Consell d'Administració de
Sóller2010 extraordinari amb caràcter urgent per
demanar tota la informació sobre:

- La pujada del preu de lloguer de les places de Ca
les Ànimes i Sa Calatrava.
-La conversió de l'únic aparcament gratuït del Port
en zona de pagament ORA. Un solar que a més té
qualificació de sòl rústic.
-L'ampliació del renting de la maquinària de neteja i
recollida de fems.

Sol·licitam veure els expedients, amb els
corresponents informes econòmics i tècnics.

No

10 20/08/19
Sol·licitam mesures urgents per estalviar aigua
davant l’estat de pre-sequera declarada a Mallorca.

No

11 28/08/19
Demanam a l’Ajuntament que insti a Ports IB a
realitzar un control de l’aparcament de marinera,
degut a la proliferació de remolcs.

No

12 4/09/19
Expedient sobre les obres d’ampliació d’una vorera
fetes a càrrec de l’Ajuntament, per a l’ampliació
d’una terrassa de bar.

Sí, amb informe

13 4/09/19
Còpia escrita de l’informe jurídic que avala la decisió
d’instaurar ORA al Camp de sa Mar (Port de Sóller).

No

14 30/09/19
Llicència d’activitats de l’aparcament del Camp de sa
Mar del Port de Sóller on s’hi ha posat ORA. Sinó hi
ha llicència demanem la retirada de l’ORA.

No

15 2/10/19
Revisió de la circulació de la Ma-10 a Delegació de
Govern. Sol·licitar: reactivar ITV mòbils, radars mòbils i
control amb drons.

No

16 29/10/19 Expedient de la subhasta dels mobles de l’Hospital. No

17 29/10/19
Expedient íntegre (informes social, econòmic i
jurídic) del Centre de Dia.

Sí, amb
expedient

18 31/10/19
Informe remès pel Consell Insular de Mallorca sobre
l’ús del català a l’administració pública.

No

19 22/11/19

Dirigida a l’empresa Sóller 2010: informe econòmic
referit a la licitació del renting dels vehicles del servei
de recollida de fems i neteja viària. Informe tècnic en
el qual es fonamenta la redacció del plec de
prescripcions tècniques.

No



20 17/01/20

Explicació al canvi de la tramitació d’expedients
d’obres, sotmesos directament per la Junta de
Govern, sense haver estat tractats amb antelació a la
CIP.

Sí, amb informe
jurídic (data

resposta: 3 de
juny)

21 14/05/20 Accés a l’expedient del Menjador Covid. No

22 14/05/20
Accés a l’expedient de mesures fiscals i econòmiques
per reactivar l’economia local.

Sí. No hem
tengut accés a

l’expedient, però
ens han remès

alguns
documents en

pdf.

23 18/05/20
Sol·licitud d’una convocatòria urgent de la CIP de
Cultura per tractar el tema de l’Escola Municipal de
Música.

No, tot i que hem
participat d’una

reunió
informativa.

24 18/05/20
Sol·licitud d’una convocatòria urgent de la CIP
d’Obres per rebre informació sobre el procediment i
criteris per a l’ampliació de les terrasses.

No

25 25/05/20

Informació referent al fet de que el camió de Sóller
2010 retira el cartró del carrer. No és competència
d’aquesta empresa, sinó de Sóller Recicla, per això
sol·licitem informació al respecte.

No

26 8/06/20
Informació sobre el possible cost econòmic del
programa Rodamón emès per Canal 4.

Sí

27 09/06/20
Nou instàncies amb al·legacions als pressupostos
municipals de l’any 2020.

Es debatran a Ple

*Instàncies entrades de forma conjunta amb tota l’oposició (Més, PSOE, Unides
Podem, PI).



3. Assistència i participació a actes populars

Els regidors de Més per Sóller hem volgut acompanyar a la ciutadania en els
diferents actes que s’han organitzat al llarg de l’any. Un espai per poder parlar
amb vosaltres i compartir també moments alegres i de celebració.
Hem assistit a:

- Festes de Sant Pere.
- Festes de l’Horta.
- Mulla’t per l’Esclerosi Múltiple.
- Celebració de la Mare de Déu del Carme.
- Festes dels Estiradors.
- Exposició de pintura al Casal de Cultura.
- Presentació del llibre “Talaies”, al Museu de la Mar.
- Diferents actes oficials i populars de les Festes de Sant Bartomeu.
- Festes de l’Alqueria del Comte.
- Fira de la Mar.
- Entrega dels Premis Gota d’Oli 2019.
- Actes entorn al Dia de la Dona 2020.
- Sant Jordi virtual 2020.
- Fira i Firó virtuals 2020.



4. Memòria econòmica

En el Ple extraordinari del 12 de juliol de 2019 es varen aprovar, amb el nostre vot
en contra, les noves dietes i assignacions als grups municipals. Aquest canvi
suposa un augment anual de més de 100.000 euros en el cost de la Corporació a
les arques municipals.

4.1. Dietes

Aquestes són les quanties que se varen aprovar, amb els vots del PP, Cs i el Pi:

Carlos Simarro, dedicació exclusiva 53.000 €

Mar Castañer, dedicació exclusiva 41.300 €

Carlos Darder, dedicació exclusiva 41.300 €

Joan Ruiz, dedicació exclusiva 41.300 €

Dietes resta de regidors de l’equip de govern Màxim, 1.500 €/mes

Dietes regidors de l’oposició Màxim, 850 €/mes

Com es computen aquestes dietes?

Per cada Comissió Informativa Permanent 100 €

Per cada Junta de Portaveus 100 €

Per cada Plenari 100 €

Per cada Sessió del Consell de Sóller 2010 100 €
(no els hem cobrat mai)

Per cada jornada de feina al marge de les
reunions abans descrites 30 €

Quant hem cobrat els regidors de Més?

Al llarg d’aquests mesos de feina, els 4 regidors de Més per Sóller hem assistit a
totes les Comissions informatives, Juntes de Portaveus i Plenaris que s’han
convocat.
Hem faltat en dues ocasions als Consells d’Administració de Sóller2010 i mai hem
computat la dieta per assistir a cap de les sessions d’aquesta legislatura.

De totes aquestes assistències, en surten les següents dietes cobrades:



Mes Laura Celià* Gori Mayol Joan C. Simó Elvira Arbona

Juliol 2019 573,75 € 387 € 489,7 € 430 €

Agost 2019 267,75€ 261 € 244,85 € 0 €

Setembre 2019 365,50€ 184,5 € 120,35 € 130 €

Octubre 2019 45 € 83,8 € 195,05 € 315 €

Novembre 2019 100 € 66,4 € 228,25 € 330 €

Desembre 2019 200 € 83,8 € 356,9 € 245 €

Gener 2020 510 € 297€ 190,9 € 215 €

Febrer 2020 85 € 13,5 € 120,35 € 315 €

Març 2020 340 € 369 € 273,4 € 315 €

Abril 2020 0 € 0 € 0 € 0 €

Maig 2020 340 € 90 € 83 € 100 €

* El 100% de les dietes percebudes per na Laura Celià han estat donades a entitats
sense ànim de lucre del nostre municipi. Les donacions es fan trimestralment i
fins ara s’han repartit de la següent manera:

- Dietes de juliol, agost i setembre: Sóller Solidari.
- Dietes d’octubre, novembre i desembre: Haman taller Acció Social.
- Dietes de gener, febrer i març: Creu Roja Sóller.

4.2. Assignació al grup municipal

En el mateix Ple també es va aprovar un increment de les assignacions, amb la
següent distribució:

Per a cada grup municipal 300 €/mes (fixe)

Per cada regidor electe 100€/mes

Més per Sóller té una aportació mensual de 700 €

Aquesta aportació està fiscalitzada pel Tribunal de Comptes i només pot tenir
finalitats lligades a les despeses ordinàries de l’agrupació municipal.

En el nostre cas, les despeses que tenim són les següents:



Concepte Fixe o variable Quantitat anual

Lloguer local Fixe 3.484,8 €

Xarxa d’internet Fixe 275,88 €

Anuncis setmanaris Variable 618,31 €

Despeses actes públics Variable 830,22 €

Despeses campanya Variable 3.000 €

Despeses bancàries Variable 159,21 €

TOTAL DESPESES ANUALS 8.368,42



5. Tens preguntes o suggeriments?

Des de Més per Sóller creiem en les assemblees obertes com a eina essencial per
retre comptes davant de la ciutadania. Així ho hem demostrat en els darrers anys.

Enguany hem estat valorant si era convenient fer la trobada anual i finalment
hem decidit ajornar-la i establir canals alternatius per poder donar compte de la
nostra feina i recollir els dubtes, queixes i suggeriments.

Per això, pots contactar amb nosaltres:

- Per correu electrònic, a l’adreça mespersoller@gmail.com
- Per missatge directe a facebook o instagram.
- A través dels nostres regidors o de qualsevol dels membres de la nostra

agrupació.

Recorda que a banda de Facebook i Instagram, també pots donar-te d’alta al
nostre canal informatiu de Telegram. Una manera senzilla de no perdre's cap
informació.

mailto:mespersoller@gmail.com
https://www.facebook.com/mespersoller/
https://www.instagram.com/mespersoller/

